[image: 公司logo（新北京黑色）]
英国安德鲁·纳伯格联合国际有限公司北京代表处
新 书 推 荐


[image: C:\Users\admin\AppData\Local\Temp\1644822909(1).jpg]中文书名：《反思互联网：让电子世界变得不那么糟糕》
[bookmark: _GoBack]英文书名：RETHINK THE INTERNET: 
How to Make the Digital World a Lot Less Sucky
作    者：Trisha Prabhu
出 版 社：Philomel Books
代理公司：InkWell/ANA/Emily Xu
页    数：176页
出版时间：2022年5月
代理地区：中国大陆、台湾
审读资料：电子稿
类    型：儿童非虚构

内容简介：

本书是21岁的超级明星特里莎·普拉布的第一本书，她是一位创业者、社会企业家、全球化倡导者、发明家，同时也是哈佛大学的在校生。她将自己在青少年时期被网络霸凌的经历写进了书里，引导帮助青少年读者远离并结束网络仇恨。

在《反思互联网》一书中，“反思”（ReThink™）的首席执行官兼创始人特里莎·普拉布通过一系列有趣的说明性故事，让读者们在发布帖子、转发推特、评论或发送短信之前停下来并仔细思考一下按下发送键的后果

参考了她自己曾经作为一名未成年少女的经历，特里莎·普拉布决定结束网络仇恨，倡导大家成为有思想、为他人着想、善良的网络公民，而这也是她的人生目标。创建“反思科技”（ReThink™）之后，特里莎获了许多奖项、登上了电视，也被邀请参加大量的演讲活动，而这本书是继续实现这一人生目标的下一步。

图书目录：

第一章：被全世界看到的帖子
CHAPTER 1: THE POST HEARD ROUND THE WORLD
第二章：网络用户也是实实在在的“人”
CHAPTER 2: INTERNET PEOPLE ARE REAL PEOPLE TOO
第三章：网络信息竟然真假混淆？！
CHAPTER 3: IT’S NOT ALWAYS TRUE?!
第四章：你真的确定自己想要发布这样的话吗？
CHAPTER 4: ARE YOU SURE YOU WANT TO POST THAT?
第五章：如果你看到了，请说出来
CHAPTER 5: IF YOU SEE SOMETHING, SAY SOMETHING
第六章：你可以改变世界（千真万确！）
CHAPTER 6: YOU CAN CHANGE THE WORLD (REALLY!)
第七章：在现实生活中
CHAPTER 7: #IRL
结语：网络公民身份证
CLOSING: THE DIGITAL CITIZEN CODE
《反思互联网》伴侣阅读指南
RETHINK THE INTERNET: COMPANION GUIDE

[bookmark: productDetails]作者简介：

特里莎·普拉布（Trisha Prabhu）是“反思”（ReThink™）的发明者，这是一项专利技术，可以在欺凌发生和造成损害之前，从源头上检测并阻止网络仇恨。她在全球广受赞誉的研究发现，通过“反思”技术，青少年93%的情况下会改变主意，并决定不发布充满冒犯的信息。作为一名社会企业家，特里莎在商界获得了全世界的认可。她受奥巴马总统和美国国务院邀请参加全球创业峰会，并登上了美国广播公司ABC的热门电视节目《鲨鱼坦克》。“反思”是哈佛大学创新挑战赛的大奖得主。2020年，特里莎成为享有盛誉的“提升奖”（Elevate Prize）的首届获奖者之一，同时也获得了哈佛大学肯尼迪学院（Harvard Kennedy School）社会创新与变革倡议（Social Innovation and Change Initiative）的阿德里安·郑研究员奖学金。在2021，她成为福布斯30位30岁以下最具社会影响力名人名单中最年轻的获奖者。她用3种语言在30多个城市的使用60多个KeyNotes笔记分享了“反思”的信息，在TED、TEDx、WIRED、Aspen Ideas Festival、La Ciudad de Las Ideas、SAP、Girls Who Code、the Family Online Safety Institute等平台上演讲。她的网站是：https://www.trishaprabhu.com/  https://www.rethinkwords.com/ 

特里莎详细英文介绍：

Trisha Prabhu
Redefining the next generation of tech & social leadership

Trisha Prabhu is a 21-year-old innovator, social entrepreneur, global advocate and inventor of ReThink™, a patented technology and an effective way to detect and stop online hate. In the fall of 2013, Trisha, then just 13 years old, read the shocking news story of Rebecca Sedwick's suicide. After being cyberbullied for over a year and a half, Rebecca, a 12-year-old girl from Florida, took her own life. As a victim of harassment herself, Trisha was shocked, heartbroken, and outraged - she couldn't be a bystander, and decided to be an Upstander. In response, Trisha created the patented technology product ReThink™, which detects and stops online hate at the source, before bullying occurs and the damage is done. Her globally acclaimed research has found that with ReThink, adolescents change their mind 93% of the time and decide not to post an offensive message.

As a social entrepreneur, Trisha has received worldwide acclaim in the business world. In 2016, President Obama and the U.S. State Department invited Trisha to the Global Entrepreneurship Summit, to showcase her work and share her story with other entrepreneurs. Not long after, ReThink was featured on ABC's hit T.V. show, Shark Tank. In 2019, ReThink was the Grand Prize Winner of Harvard University's President's Innovation Challenge. In 2020, Trisha was named one of the inaugural winners of the prestigious Elevate Prize, as well as an Adrian Cheng Fellow at Harvard Kennedy School's Social Innovation and Change Initiative. In 2021, she was the youngest honoree named to Forbes' 30 Under 30 Social Impact list.

Trisha has also been honored with awards and recognition for her ingenuity in inventing, building, and launching ReThink. For her research and scientific inquiry, Trisha was named a 2014 Google Science Fair Global Finalist. She was also awarded the 2016 MIT INSPIRE Aristotle Award, as well as the 2016 University of Illinois at Urbana-Champaign Illinois High School Innovator Award. She also had the esteemed distinction of showcasing and sharing the ReThink technology at the 2016 White House Science Fair at the invitation of President Obama.

For her advocacy, public service, and her commitment to leading an anti-cyberbullying movement, Trisha was selected as a 2015 Global Teen Leader by the We Are Family Foundation, conferred the 2016 WebMD Health Hero of the Year Prodigy Award, and received the Anti-Bullying Champion Award by the International Princess Diana Awards, the Global Anti-Bullying Hero Award from Auburn University, and the Upstander Legacy Celebration Award from the Tyler Clementi Foundation. She is also a proud recipient of several other awards, including the Daily Points of Light Honor, awarded by the George H. W. Bush Foundation for extraordinary volunteering and service.

Trisha has also helped spark a rallying cry against online hate. To date, she has shared the ReThink message in over 60+ keynotes in 30+ cities in 3 languages, speaking on platforms that include TED, TEDx, WIRED, The Aspen Ideas Festival, La Ciudad de Las Ideas, SAP, Girls Who Code, the Family Online Safety Institute, Universities, Schools, Conferences and more.

Outside of ReThink, Trisha is involved in a number of initiatives that are close to her heart. In 2017, she was elected Illinois's Youth Governor - the state's first female Youth Governor in 28 years. She's also an ardent supporter of empowering women in the entrepreneurial community. Whether volunteering her time to teach young women how to code at Girls Who Code, or leading SoGal Boston, a chapter of the SoGal movement, which is committed to ending the diversity gap in entrepreneurship, Trisha is working to inspire and support a generation of fierce, fearless leaders tackling the world's most important issues.

Trisha is currently pursuing her undergraduate education at Harvard University in Cambridge, MA.
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